
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

Zápis   č. 19 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 26.06.2013 od 17.00 hodin 
 
Přítomni  :  14+1+1 
Omluveni :  Mgr. Igor Dostal, Mgr. Alois Omelka, Mgr. Michal Ratajský,  
                   p. Marie Plačková, Mgr. Michaela Hrdinová 
 
1. Zahájení 

a) ověřovatelé zápisu :   p. Ing. František Dufka, p.Ing. Antonín Uhlíř 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu p.Ing. Františka  
Dufku a p. Ing. Antonína Uhlíře 
PRO :   14 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

    Usnesení :  ZM 19/2013/01  
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p.Ing. Františka Dufku 
a p. Ing. Antonína Uhlíře. 

 
b) schválení programu  :  

Návrh : zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán 
všem zastupitelům, vyvěšen na úřední desce  a webových stránkách města  
PRO :   14 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 
Usnesení :  ZM 19/2013/02  
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce  a webových stránkách města. 
 
17: 10 hodin - příchod p. Kateřina Říhová (stav 15) 

 
 

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 
24.04.2013 a 31.05.2013 
Ing. Šimčík : přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva 
města konaného dne 24.04.2013  č. ZM 17/2013/01 – ZM 17/2013/19 : 
 Usnesení   ZM 17/2013/15, kdy na základě zprávy kontrolního výboru, 

zastupitelstvo uložilo starostovi Města Hluk p. Ing. Janu Šimčíkovi do 
příštího zasedání zastupitelstva předložit zprávu o dořešení případu 
náhradní výsadby ovocných stromů v lokalitě Cihelna. 
Ing. Šimčík : 35 durancií je zaplacených, z toho 20 vysazených a 15 
bude  vysazeno na podzim. 

 Usnesení :  ZM 17/2013/17 - zastupitelstvo města, na základě závěrů 
ze zasedání kontrolního výboru, vzalo na vědomí doporučení radě 
města přehodnotit nájemní smlouvu uzavřenou s MDDr. Radkou 
Okénkovou, resp. výši nájemného nově opravené zubní ordinace 
v budově bývalého OKP – rada města schválila Dodatek č. 2 ke 
smlouvě o nájmu,  změnu částky pronájmu ordinace na 501,60 
Kč/m2/rok za jednu místnost. 
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Dále Ing. Šimčík přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva 
ze dne 31.05.2013 č. ZM 18/2013/01 – ZM 18/2013/03. 
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze 
zasedání zastupitelstva  města konaného dne 24.04.2013  č. ZM 17/2013/01 – 
ZM 17/2013/19  a ze dne 31.05.2013 č. ZM 18/2013/01 – ZM 18/2013/03. 
PRO :   15 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 
Usnesení :  ZM 19/2013/03 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 24.04.2013  č. ZM 17/2013/01 – ZM 
17/2013/19  a ze dne 31.05.2013 č. ZM 18/2013/01 – ZM 18/2013/03. 

 
3. Odkup vlastnických podílů pěstitelské pálenice č.p.850, p.č.789 a p.č.790 

v k.ú. Hluk 
Na minulém zasedání jsme schválili odkup podílů od 24 vlastníků, nyní 
přinesla souhlas  s prodejem další majitelka 1/33 paní M.P. Rada města 
navrhuje odkup podílu za cenu odhadní, poplatky hradí město. Po odeslání 
důvodové zprávy přišel ještě jeden souhlas s prodejem – 1/33 podílu a to od 
J.Ž. 
Návrh  : zastupitelstvo města schvaluje odkup vlastnických podílů  pěstitelské 
pálenice č.p.850, p.č.789 a p.č.790 v k.ú. Hluk, za cenu odhadní, poplatky 
hradí  město od následujících majitelek : 
 

 Jméno, příjmení Podíl Cena  

1. M.P. 1/33 7.687 Kč 

2. J.Ž. 1/33 7.687 Kč 

  
PRO :   15 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 
Usnesení :  ZM 19/2013/04 
Zastupitelstvo města schválilo odkup vlastnických podílů  pěstitelské pálenice 
č.p.850, p.č.789 a p.č.790 v k.ú. Hluk, za cenu odhadní, poplatky hradí  město 
od následujících majitelek : 
 

 Jméno, příjmení Podíl Cena  

1. M.P. 1/33 7.687 Kč 

2. J.Ž. 1/33 7.687 Kč 

 
 

4. Směrnice k příspěvku na rekonstrukci domu 
Směrnice byla schválena na zasedání 13.02.2013, po jejím zveřejnění se 
přihlásili zájemci s různými druhy rekonstrukce, z nichž vyplynuly nějaké 
nepřesnosti ve směrnici, jež, dle názoru rady, je nutné odstranit. Jelikož popis 
změn je složitý a mohl by být zdrojem nedorozumění, rada navrhuje původní 
směrnici zrušit a nahradit ji novou, která bude jednoznačná a nastartuje 
rekonstrukci starých, zasíťovaných, neobydlených objektů. Na rozpočet bez 
vlivu. 
Ing. Pavel Křápek : jaká bude platnost nové směrnice ? 
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Ing. Šimčík :  bude platit ode dneška. 
Ing. Křápek : kdyby někdo řekl, že začal např. před 2 lety ? 
Ing. Šimčík : je to věcí rady a komise výstavby, jak rozhodne 
Ing. Uhlíř : jak budeme vědět, jaká byla stavba před a po rekonstrukci ? 
Ing. Šimčík :  u žádostí je doložená fotodokumentace a ti, co jsou dnes  
navržení, u všech jsem osobně byl. 
Ing. Dufka : na komisi výstavby jsme se domluvili, že by bylo vhodné, aby 
zájemci doložili minimálně ohlášení stavebních prací 
Ing. Křižan : šlo by např. o případ, že si občan udělá práce sám, udělá změny 
v nosné stavbě, dům spadne a kdo ponese následky ? 
Ing. Šimčík : toto je věcí stavebního úřadu. 
Návrh : zastupitelstvo města ruší Směrnici k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území vydanou zastupitelstvem města dne 
13.02.2013 Usnesení :  ZM 16/2013/05 
PRO :  14  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 1 
Usnesení :  ZM 19/2013/05 
Zastupitelstvo města zrušilo Směrnici k příspěvku na rekonstrukci, demolici s 
následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území vydanou zastupitelstvem města dne 
13.02.2013 Usnesení :  ZM 16/2013/05. 

 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje novou Směrnici k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území 
PRO :  11  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 4 
Usnesení :  ZM 19/2013/06 
Zastupitelstvo města schválilo novou Směrnici k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území. 

 
5. Schválení seznamu podpořitelných nemovitostí k příspěvku na 

rekonstrukci domu 
Zatím přišlo 21 žádostí o příspěvek, z toho 4 rada zamítla, poněvadž se 
jednalo o obydlené nemovitosti a žadatelé uvažují pouze o vylepšení jejich 
stavu (rekonstrukce střechy, vybudování další bytové jednotky, výměna oken 
+ zateplení fasády). Ze zbylých 17 je 6 žádostí na rok 2013, 7 na rok 2014, 2 
na rok 2015 a 2 na rok 2016. V letošním rozpočtu počítáme předběžně s 500 
tis. Kč, dle charakteru žádostí (5x rekonstrukce a 1x demolice + výstavba) by 
mělo 100 tis. Kč chybět, ale vzhledem k tomu, že se příspěvek má vyplácet až 
po dokončení stavby, možná s rozpočtem vystačíme, jinak není problém 
udělat změnu na prosincovém zasedání. Rada navrhuje schválení zařazení 
následujících nemovitostí do seznamu podpořitelných nemovitostí  :  

 Hradišťská č.p.681 – žádost pana M. P., Hluk – zbořil starý dům a staví 
nový. 

 Sadová č.p.457 – žádost paní L.R., Hluk – koupila neobývaný dům,  
probíhá rozsáhlá rekonstrukce, nové topení, voda, podlahy. 

 Hlavní č.p.75 - žádost pana J. T., Hluk 
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 Hlavní č.p.872 – žádost pana R. K., Hluk – u obou žádostí, jak pana T. 
a pana K.  jde o staré rodinné domy, zatím žádná oprava neprobíhá, 
ani neví jak budou opravovat. 

 Boršická č.p.643  – žádost paní E.B., Hluk – kompletně překopaný dům, 
podlahy jsou už hotové. 

 Sadová (zatím bez č.p.) - žádost pana M. V., Hluk – předělával dílnu 
z původní mlatevny na rodinný dům,  je těsně před dokončením. 

Jedná se tedy o letošní akce, o dalších bychom jednali v roku jejich realizace. 
Příspěvky by se vyplácely až po doložení dokladu o ukončení stavby a 
přihlášení minimálně 1 osoby k trvalému pobytu. 
Ing. Martin Křižan : dávám návrh zastupitelstvu, aby komise výstavby 
nevstupovala do rozhodování a schvalování seznamu podpořitelných 
nemovitostí k příspěvku na rekonstrukci domu, aby rozhodnutí zůstalo na radě 
města. 
PRO :   10 PROTI : 4  ZDRŽEL SE : 1 
Usnesení :  ZM 19/2013/07 
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o návrhu Ing. Martina Křižana, aby 
komise výstavby nevstupovala do rozhodování a schvalování seznamu 
podpořitelných nemovitostí k příspěvku na rekonstrukci domu, aby rozhodnutí 
zůstalo na radě města. 

 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zařazení následujících nemovitostí do 
seznamu podpořitelných nemovitostí : 

 Hradišťská č.p.681 – žádost pana M.P., Hluk 
 Sadová č.p.457 – žádost paní L. R., Hluk 
 Hlavní č.p.75 - žádost pana J.T., Hluk 
 Hlavní č.p.872 – žádost pana R. K.,Hluk 
 Boršická č.p.643  – žádost paní E.B., Hluk 
 Sadová (zatím bez č.p.) - žádost pana M.V., Hluk 

PRO :  14  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 1 
Usnesení :  ZM 19/2013/08 
Zastupitelstvo města schválilo zařazení následujících nemovitostí do seznamu 
podpořitelných nemovitostí : 

 Hradišťská č.p.681 – žádost pana M.P., Hluk 
 Sadová č.p.457 – žádost paní L. R., Hluk 
 Hlavní č.p.75 - žádost pana J. T., Hluk 
 Hlavní č.p.872 – žádost pana R. K., Hluk 
 Boršická č.p.643  – žádost paní E. B.,Hluk 
 Sadová (zatím bez č.p.) - žádost pana M.V., Hluk. 

 
 

6. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
Předsedkyně finančního výboru Mgr. Martina Braunerová : 
Zápis z jednání finančního  výboru konaného dne 24.06.2013 
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AD 1) Návrh závěrečného účtu města za rok 2012 
Paní Juřeníková  podrobně seznámila členy finančního výboru s „Návrhem 
závěrečného účtu města za rok 2012“,  finanční výbor nemá k danému 
materiálu připomínek a doporučuje zastupitelstvu ke schválení. 
Rada města doporučuje schválit. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje Závěrečný účet města za rok 2012 
PRO :   15 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 
Usnesení :  ZM 19/2013/09 
Zastupitelstvo města schválilo Závěrečný účet města za rok 2012. 

 
AD 2) Zpráva o přezkoumání hospodaření města za rok 2012 
Členové finančního výboru se seznámili se „Zprávou o přezkoumání 
hospodaření města za rok 2012“, kde stanovisko auditora je„bez výhrad“, 
bere tento materiál na vědomí a doporučuje zastupitelstvu ke schválení. 
Rada města doporučuje schválit. 
Návrh : Zastupitelstvo města schvaluje Zprávu o přezkoumání hospodaření 
města za rok 2012, zpracovanou Ing. Ivanem Kučerou, 686 01 Uherské 
Hradiště  
PRO :  15  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 
Usnesení :  ZM 19/2013/10 
Zastupitelstvo města schválilo Zprávu o přezkoumání hospodaření města za 
rok 2012, zpracovanou Ing. Ivanem Kučerou, 686 01 Uherské Hradiště.  

 

AD3) Čerpání rozpočtu do 04/2013 
Čerpání rozpočtu do 04/2013 -  finanční výbor bere tento informativní materiál 
na vědomí. 
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu do 04/2013 
PRO :  15  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 
Usnesení :  ZM 19/2013/11 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí čerpání rozpočtu do 04/2013. 
 
17:40 hodin – příchod Ing. Martin Polách (stav 16) 

 
AD 4) Úpravy v rozpočtu 
Paní  Juřeníková seznámila členy finančního výboru s návrhem úprav 
rozpočtu roku 2013, finanční výbor nemá připomínek a doporučuje tyto úpravy 
zastupitelstvu ke schválení. 

II. Návrh úprav rozpočtu r. 2013 

Příjmy -   rozpočet schválený                                          57.438.600,--  
Dotace SR      +            500,--  
Odvody za odnětí půdy     +       10.000,--  
Daně       +     200.000,-- 
Finanční operace (daň za obec)    -      320.000,-- 
                    =        57.329.100,--     

  Financování – rozpočet schválený                       48.000,--  

Úvěr KB      +   2.300.000,--      

        =            2.348.000,- 
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Výdaje – rozpočet schválený                          57.486.600,--  

Sport Hluk PO + energ.úspor. opatření   +   2.300.000,-- 
Krizové řízení      +      100.000,-- 
Požární ochrana -SDH     -       100.000,-- 
Finanční operace (daň za obec), DPH za obec  -      109.500,-- 

 =          59.677.100,--  

 

Návrh : zastupitelstvo města schvaluje II.návrh úprav  rozpočtu roku 2013 
PRO :   16 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 
Usnesení :  ZM 19/2013/12 
Zastupitelstvo města schválilo II.návrh úprav  rozpočtu roku 2013. 
 
AD 5) Odpisy pohledávek 
Po přezkoumání rozboru pohledávek Města Hluk, který byl zpracován 
Advokátní kanceláří  JUDr. Antonín Blažek, se finanční výbor přiklání 
k navrženému odpisu pohledávek a doporučuje zastupitelstvu ke schválení. 
Jedná se o pohledávku  za zemřelého p. J.M. ve výši Kč 62.277,-Kč, spol. 
Wood Centre, s.r.o.  – ve výši 10.000,-Kč  a spol. Probeco ve výši 213,293,30 

KČ.  
Rada města doporučuje všechny tři pohledávky odepsat.  
Ing. Šimčík :  pan J.M. – jedná se pohledávku za vyúčtování služeb v roce 
2010 a 2011 a nedoplatcích na nájemném, dlužník zemřel a pohledávku není 
po kom vymáhat. U firmy Wood Centre s.r.o., šlo o poskytnutí ochrany 
dobrovolných hasičů, protože společnost zanikla, nelze také vymáhat a u 
společnosti Probeco International  jde o nedoplatky za nájemné a 
nezaplacené faktury, zde proběhl konkurz a správce konkurzní podstaty je ve 
vězení, takže je také nevymahatelné. 
p. Julie Šuránková : u firmy Probeco  je podstata problému jinde, nejde o 
dlužníka, který je nemajetný. Vím, že je tam složitá situace a že současné 
právní předpisy to neumožňují vymáhat, mohlo by se, ale časem změnit. Když 
už se to tolik let řeší, nechala bych ještě běžet dál.  Každý obyčejný člověk, 
který dluží  např. 500,- Kč, tak mu pomalu seberou dům a tato věc se nedá 
řešit. 
Ing. Křápek : kolik stojí obec udržování této problematiky ? 
p. Juřeníková : tuto věc nám dělal pan Mgr. Mitáček, je to už 7 let, takže si 
přesnou částku nevzpomínám. V současné době nás to nestojí nic. 
 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje odpis pohledávky města po zemřelém 
panu J.M. ve výši 62.277,-Kč  
PRO :  16  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 
Usnesení :  ZM 19/2013/13 
Zastupitelstvo města schválilo odpis pohledávky města po zemřelém 
panu J. M. ve výši 62.277,-Kč.  

 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje odpis pohledávky města firmy  Wood 
Centre, s.r.o. ve výši 10.000,-Kč  
PRO :  14  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 2 
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Usnesení :  ZM 19/2013/14 
Zastupitelstvo města schválilo odpis pohledávky města firmy  Wood Centre, 
s.r.o. ve výši 10.000,-Kč.  
 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje odpis pohledávky města firmy 
PROBECO International, spol. s.r.o. ve výši 213.293,30,-Kč 
PRO :  5  PROTI : 4  ZDRŽEL SE : 7 
Usnesení :  ZM 19/2013/15 
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o odpisu pohledávky města firmy 
PROBECO International, spol. s.r.o. ve výši 213.293,30,-Kč. 

 
AD 6) Zprávy o hospodaření v příspěvkových organizacích – Základní škola 
Hluk, Mateřská škola Hluk, Dům dětí a mládeže Hluk, Sport Hluk 
Finanční výbor se seznámil se zprávami hospodaření v příspěvkových 
organizacích – Základní škola Hluk, Mateřská škola Hluk, Dům dětí a mládeže 
Hluk a Sport Hluk, bere tyto zprávy na vědomí a doporučuje zastupitelstvu  
vzít na vědomí. 
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí zprávy o hospodaření 
v příspěvkových organizacích - Základní škola Hluk, Mateřská škola Hluk, 
Dům dětí a mládeže Hluk a Sport Hluk. 
PRO :   16 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 
Usnesení :  ZM 19/2013/16 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí zprávy o hospodaření v příspěvkových 
organizacích - Základní škola Hluk, Mateřská škola Hluk, Dům dětí a mládeže 
Hluk a Sport Hluk. 
 
AD 7) Kontrola pokladny 
Byla provedena fyzická  kontrola pokladní hotovosti a členové finančního 
výboru konstatují, že fyzický stav pokladny souhlasí s účetním. 
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu pokladny městského 
úřadu 
PRO :   16 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 
Usnesení :  ZM 19/2013/17 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
  

7. Informace o činnosti orgánů města a jiné  
 nájemníci v bytech pronajímaných městem – máme problémy s bytem 

v ulici Hřbitovní vedle hasičárny. Je pronajatý a dodnes nájemkyně paní M. 
z Nivnice s p. K. nepřišla podepsat smlouvu. Pokud ji nepodepíše, zítra ji 
odstěhujeme. 
Byt po p.Š.Š. v domě na ulici Hlavní byl schválený  panu L. P. s tím, že se 
pomůže paní H., která  má 4 děti a v domě naproti úřadu má odstřiženou 
elektřinu, plyn a už 4 dny je i bez vody. Protože má dluhy, byt se nemohl 
schválit na ni. Jelikož má s panem P. dceru, byt se schválil jemu, ten se do 
bytu nastěhoval a paní H. vyhodil. 
Na bývalém OKP připravujeme další byt z kanceláře. 
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 pronájem plochy nad tribunou stadionu – o pronájem této plochy byl zájem 

na  paintball, protože se obyvatelé obávali hlučnosti, s tímto záměrem 
nesouhlasili. Část si pronajal pan J. na ustájení koz. Pozemek bude 
udržovat ve slušném stavu.  

 výměna kotlů na městském úřadě – zpracovávají se projekty na výměnu 
kotlů, protože je problém s úsporami tepla budovy. 

 další výstavba v ulici Nad Kaštancem, výstavba domů v lokalitě Pod 
Sádkama – v ulici Nad Kaštancem je postavena nová dřevostavba, další 
budou stavět sl. Ř. a sochař pan S. Ten se napojí do stávajících sítí. 
Cesta-  bude letos hotový podkladový koberec. 
V ulici Pod Sádkama – komise  výstavby měla 2x jednání s geologem a 
síťařem projektantem. Jsou tam pohyby, stavět se bude moct, ale do 
studie se zapracuje organizace práce. 

 projektová dokumentace na rekonstrukci chodníků – projekt na 
rekonstrukci chodníků nám zpracovává firma v Kunovicích. Chceme 
zažádat o dotace, ale jednou z podmínek je, že chodník nesmí být užší než 
1,5 metru. Problém nastane  na dolním konci u obchodu potravin 
Nemravovi. Do konce února se musí podat žádost na Fond dopravní 
infrastruktury. 
Ing. Pavel Křápek : tato dotace se týká jenom chodníků na ulici Hlavní ? 
Ing. Šimčík – ano, dotace je podmíněná blízkostí silnice II. třídy. 

 jízda zručnosti na parkovišti u koupaliště 28.09.2013 – Automotoklub 
neslyšících ve Valašském Meziříčí nás požádal o zapůjčení parkoviště u 
koupaliště na konání soutěže jízdy zručnosti, ta se jim schválila. Žádali 
také o poskytnutí příspěvku, ten se jim zamítl. 

 studentské brigády v době letních prázdnin – studentské brigády nebudou, 
pouze na vystřídání v informačním centru města.  

 chladící zařízení na smuteční obřadní síni – komise zemědělská a 
životního prostředí dala návrh na opravu chladícího boxu na smuteční 
obřadní síni. Protože většina lidí umírá v Uherském Hradišti, není oprava 
potřeba, sám pan Habarta sdělil, že je to zbytečné. 

 obsazení místa „referent všeobecné správy – matrikářka“ na městském 
úřadě – vypsala se veřejná výzva, na kterou se přihlásilo 34 zájemců, 
z toho 1 muž. Bylo velmi těžké vybírat.  Vybrala se p. Remeňová od 
01.07.2013 na poloviční úvazek, protože ještě pracuje na Oblastní charitě 
v Uherském Hradišti.  

 nebytové prostory na bývalém OKP – v současné době máme 2 volné 
kanceláře. Jednu po panu Lekešovi a další po p. Sekaninovi. Vypíšeme 
záměr o pronájmu. 

 uzavření Mateřské školy Hluk v době letních prázdnin -  kuchyně mateřské 
školy bude uzavřena od 22.07.2013 do 04.08.2013, mateřská škola od 
08.07.2013 do 04.08.2013. V době uzavření budou prováděny v mateřské 
škole – výměna termostatických ventilů a hlavic, malování, montáž nového 
nábytku v 1. třídě a jiné práce. 

 nezaměstnanost – ke konci května podíl nezaměstnanosti ve Zlínském 
kraji činil 7,7 %. Ve všech okresech Zlínského kraje nezaměstnanost 
poklesla, podíl nezaměstnaných v okrese Uherské Hradiště je 7,2 %, 
v okrese Kroměříž 8,4 % a v okrese Zlín 6,8 %, nejvíce nezaměstnaných je 
v okrese Vsetín 9 %. 
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 daňové příjmy – za první pololetí roku 2013 se vyvíjí slušně – máme o 3,7 

mil. Kč více než v loňském roce. 
 stavy účtů k 26.06.2013 
Běžný účet u KB                              6.946.445,--Kč 

Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                     2.042.446,--Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna             241.679,--Kč 
Účet HČ                                  0,--Kč 
Účet ČNB              705.056,-Kč 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Celkem účty                                                                         9.935.626,--Kč  
Nesplacené úvěry : 
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                          5.723.000,--Kč 
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý                        2.110.342,--Kč 
Úvěr Mercedes-Benz Financial Services-nákladní auto 
Mitsubishi Fuso           420.696,--Kč 
Celkem účty                              8.254.038,--Kč 

 
 

Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí  informace o činnosti orgánů 
města, o nezaměstnanosti, o daňových příjmech a  stavech účtů 
PRO :   16 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 
Usnesení :  ZM 19/2013/18 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí  informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech a  stavech účtů. 

 
8. Diskuse 

p. David Hájek : vzdávám se tímto funkce místostarosty města a radního. 
Neprověřil jsem si fakta při prodeji pozemků v roce 2012 Ing. Šimonu 
Pachlovi. 
Ing. Šimčík  : na zasedání v roce 2012 se prodaly pozemky panu Ing.Šimonu 
Pachlovi. Mezi pozemky byly i ty, které užívaly rodiny Fantova a Lagova od 
60. let. Situace je řešitelná tím, že by pan Pachl prodal pozemek  Fantům. 
Ing. Šimčík : noviny chtějí toto uveřejnit, já vidím jednoduché řešení, že se 
připraví smlouva a pan Pachl prodá pozemek Fantům. 
Ing. Pachl : já jsem nic nezatajil 
Ing. Šimčík : využil si informace, které rodina Fantova neměla.  Žádost šla 
přes nás do komise výstavby a radu, je fakt, že jsme se nikdo na pozemky 
nešli podívat. To, že si o ně požádal, bylo nestandardní, není to férové. 
Ing. Pachl : jsem ochotný o tom jednat. 
Ing. Šimčík : nic nemusíš, my nachystáme smlouvu, ty ji jen podepíšeš a 
nemusíš se s rodinou Fantovou ani potkat. 
p.David Hájek : udělal jsem  chybu, neprověřil jsem si fakta, proto se vzdávám 
funkce místostarosty a radního. 
p. Pernica : chci se zeptat, proč v ulici Orelské nechcete propojit cestu do ulice 
Hliníky ? 
Ing. Šimčík : z finančních důvodů 
p. Pernica : když Vás tady poslouchám, peněz  máte dost. 
Ing. Šimčík : já to projednám na radě, musela by se zadat zpracovat 
projektová dokumentace. 
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p. Pernica : je to úzká cesta, staví se tam rodinné domy. Když jsou peníze na 
točnu, tak musí být peníze i na 100 m cesty. Za baráky se vozí nepořádek ze 
staveb domů. 
Ing. Šimčík : toto prošetříme a cestu probereme na radě. 
p. Šuránková : městská policie je jenom dvoučlenná ? Zdá se mi to málo, jak 
se budou střídat na noční službě ? 
Ing. Šimčík : noční služby mají oba vícekrát v měsíci, přes den mají službu po 
jednom. Už i měřili rychlost ve dvou a jde to. 
p.Ludmila Fízeĺová : a o víkendech hlídá agentura ? 
Ing. Šimčík : zatím ne. 
p. Ludmila Fízeľová : v létě by bylo dobré, kdyby hlídala. 

 
9. Závěr 

 
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí  diskusi občanů a zastupitelů 
PRO :   16 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 
Usnesení :  ZM 19/2013/19 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí  diskusi občanů a zastupitelů. 

 

 
Zasedání  bylo ukončeno v 18:50 hodin 
 

Zápis byl vyhotoven dne   02.07.2013. 

Zapsala: Dana Krhovská 

 

Zápis ověřil :   

 

p. Ing. František Dufka      dne  04.07.2013    …………………………. 

 

p. Ing. Antonín Uhlíř dne  03.07.2013   …………………………. 

 

 

 

Ing. Jan Šimčík 

starosta 

 
Neanonymizovaný  zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 


